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第十九届中国文旅全球论坛参会报名表
请填写本报名表，及时发邮件至CHF@chf163.com，谢谢！
	参会人员

	姓名：             
	职务：            手机：             邮箱：

	姓名：     
	职务：            手机：             邮箱：

	姓名：            
	职务：            手机：             邮箱：

	公司名称：

	地址：

	联系人：                办公电话：                          传真：

	联系人手机：             邮箱：                             QQ号：                     


（一）会议费用

A.贵宾票： □人民币1.2万元/人； □会员价：1万元/人

权益：1.享受VIP待遇出席本盛会（佩戴贵宾证、VIP区域定制座位名牌）；

2.三亚凤凰国际机场至主会场酒店往返专车接送；

3.含本盛会期间的餐饮安排；

4.含本盛会期间住宿安排（2-3晚五星酒店豪华房）。

B.嘉宾票： □人民币0.6万元/人； □会员价：0.5万元/人；

权益：出席本盛会相关活动、三亚机场往返接送、会议期间的餐饮安排（不含住宿）。

C.普通票： □人民币0.3万元/人； □会员价：0.2万元/人；

权益：出席本盛会相关活动（不含食宿）。

（二）注册取消及退款

1.会议费用包括日程安排表列明的活动内容及用餐、茶歇，和一份完整的活动相关资料（不含住宿费）。
2.取消政策：于2019年2月28日前取消本次会议注册须承担50%费用（含会议费及房费），2月28日及之后取消须承担全部费用。
3.登记的参会者可换代表参加，但须至少在会议前一周通知组委会，以便安排。
4.已付费但未能参会者（亦未派代表参加），在会后30天内将收到全套会议资料。
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The 19th China Culture Tourism Global Forum Application Form
Please fill in the form and timely email it to CHF@chf163.com. Thank you! 

	Participants

	Name:             
	Position:                Mobile:               E-mail:  

	Name:   
	Position:                Mobile:               E-mail:  

	Name:              
	Position:                Mobile:               E-mail:  

	Company Name:  

	Address:  

	Contact:                  Tel.:                          

	Mobile:                   E-mail:                              QQ Number:                    


Attendance Fees:
A. VIP Fee:  □RMB 12,000 yuan;  □RMB 10,000 yuan (Member Price)

Rights and interests include,

1. VIP reception, such as VIP card and customized seat nameplate in the Forum

2. Exclusive airport transportation from Sanya phoenix international airport to the Main venue

3. All catering service during the Forum

4. Accommodation service (2 or 3 nights in the 5-star hotel) during the Forum

B. Guest Fee:   □RMB 6,000 yuan;  □RMB 5,000 yuan (Member Price)

Rights and interests include the participation of related events of the Forum, airport transportation 

and catering service, excluding accommodation service.

C. Standard Fee:  □ RMB 3,000 yuan;  □RMB 2,000 yuan (Member Price)

Rights and interests include the participation of related events of the Forum, and excluding catering 

service and accommodation service.

Cancellation and Refund:

Meeting charges include fees of dining, tea break and related materials of the meeting (Excluding 

Accommodation).

Cancellation policy: 50% of the total charges should be paid if canceled before Feb. 28th, 2019, full charges 

paid after this date. 

3. Participant change is permissible with a prior notice at least a week before the meeting. 

4. Meeting materials shall be sent within 30 days to whom cannot participate but have paid. 

